
Technische vragen 
 

Van  : Gouda Vitaal        
  Theresia Uittenbroek  
Datum vraag  : 17-11-2023 
Onderwerp  : Re-integratieverordening Gouda   
Commissiegriffier    : Lars van der Linden   
Datum antwoord  :
 

 
 

  
Vragen: 

1. In punt 15 ‘Persoonlijke ondersteuning’ op pag 4 van het raadsvoorstel 
staat vermeld dat het voorstel is om eenvoudiger formulering te 
gebruiken dan de VNG modelverordering. Op pag 6 en in het advies 
van GASD op pag 2 wordt hier ook naar verwezen. 
Op 10/10/2022 heeft Gouda de Direct Duidelijke Deal ondertekend, 
waarmee Gouda aangeeft dat er rekening gehouden wordt met de 
lezer, gekozen wordt voor persoonlijke benadering en begrijpelijke taal 
(B1) gebruikt wordt.  
Wat is de reden om een jaar na de ondertekening van de Direct 
Duidelijke Deal, in de Re-integratieverordening te kiezen voor de 
formulering VNG modelverordening? 
 

2. Op pag 2 in de Reactie op het advies van GASD staat: We kijken naar 
mogelijkheden om bij de Participatie, elementen van ‘samen beslissen 
model’ te hanteren.  
Welke elementen van het samen beslissen model gaan gehanteerd 
worden?  
 

3. Ook staat op pag 2 beschreven dat de behoeften en wensen van de 
cliënt al wordt meegenomen in het plan van aanpak. En in het 
cliëntervaringsonderzoek  re-integratie er vragen over gesteld worden.  
Welke vragen re-integratie worden hier bedoeld?   

 
 
Antwoorden: 
1. De Participatiewet en het onderliggende Breed Offensief kent strakke 

landelijke kaders en gedetailleerde voorwaarden, welke in de 
modelverordening en handreiking van de Vereniging Nederlandse 
Gemeenten nader zijn uitgewerkt. In Gouda is het beleid om de VNG-
modelverordening te volgen. Dit maakt de teksten inderdaad soms wat 
juridisch van karakter en niet altijd even goed en eenvoudig leesbaar voor 
een breed publiek. Op een paar punten is al een eenvoudigere formulering 
gebruikt, maar dit is in veel gevallen lastig in verband met de juridische 
uitwerking. Zoals onder ‘ kanttekeningen’ in het raadsvoorstel ook wordt 
aangegeven, wordt er gekeken naar de mogelijkheden om deze stukken 

 



toegankelijker en beter leesbaar te maken. Een eerst actie is de 
agendering van dit punt (‘de begrijpelijkheid van de Haagse regels’) bij het 
werkbezoek van beleidsmedewerkers van het Ministerie van SZW aan 
onze ambtelijke organisatie begin volgend jaar.  
 

2. Het is nog te vroeg om al concrete elementen te benoemen. Het college 
volgt met interesse de (landelijke) ontwikkelingen (o.a. de resultaten van 
het onderzoek van het Arbeidskundig Kenniscentrum naar het toepassen 
van deze methodiek in het re-integratieproces) en pilots. Aan de hand van 
de bevindingen kijkt het college naar mogelijkheden om (elementen van) 
deze werkwijze  in de gemeente Gouda in te gaan zetten.  
De behoeften en wensen van de cliënt worden nu ook al meegenomen in 
het plan van aanpak, dat de consulent werk opstelt samen met de cliënt. 
 

3. In het cliëntervaringsonderzoek (over de ervaringen met de 
dienstverlening van werk en financiën) worden vragen gesteld over de 
hulp bij het vinden van werk. Er wordt gevraagd naar de mate waarin het 
re-integratietraject past bij de cliënt en of het traject aansluit bij wat de 
cliënt kan en wil. Uit de resultaten van het onderzoek over 2022 blijkt dat 
cliënten vaker dan voorgaande jaren het idee hebben dat het traject goed 
past bij wat zij kunnen en willen (76% t.o.v. 72% in 2021).  
De gemeenteraad is hierover geïnformeerd via een raadsmemo op 3 
oktober jl.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 
 


